
 

 

 2020 יוניתש"ף  סיוון 122ליון יג
 .ביכורי קציר חיטיםוחג שבועות תעשה לך 

  "בשמות לד כ
 ,עשור ראשון ,)מתוך אלה תולדות כפר מנחם 1937חגיגת הביכורים הראשונה 

 מתתיהו שור( /  21מ' ע
במיוחד מצטיינת חגיגת הביכורים הראשונה בקיבוץ. תערוכה צנועה מפרי משקנו הקטן. עיתון. 

 את ברכת הקיבוץ מביא מתס: 
"כביכורים בא אלינו החג. וביכורי החג נביא היום לכולנו. חג הביכורים במסכת חיינו. נחוג אותו זו 
הפעם הראשונה, ונקווה שתקבע מסורת. חג ביכורים בחיי חברתנו מדי שנה בשנה, להביא 
ביכורים. כבנים לעם נודד, ללא קרקע תחת רגליו באנו הנה. קללת מחסור זה רבץ עלינו כמשא 

והדריך את מנוחתנו, דחף והניע, עקר אותנו וטלטל למרחקים עדי הגענו הלום. ועינינו  כבד,
האדמה. ממנה נחייה -לקרקע, מחפשות ועורגות להשבת האבדה. אמרנו, ברית לנו עם אם

ונתקיים. את אשר תצמיח נקצור. ואת אשר נקצור נאסוף וחיינו בה. באשר גורל חיינו לחיות אתה 
 -במסכת חיינו הקיבוציים נעלה בראש דאגותינו את הערגה לקרקע ולהתפרנס ממנה. ו

ראשון אות לברית נאמנה וחזקה עם אדמת המולדת.  -. ויהיה חג ביכורים זה ראשון להתיישבות
 בתקווה ואמונה חזקה שנביא את הביכורים שלנו הבאים בנקודתנו הקבועה.  לחגי הביכורים

היום נביא ביכורים מענפי המשק הקטנים שלנו. נעלה בראש שמחתנו הגן, הרפת, הכוורת והלול. 
יהיו היום מחותנים דרי האורווה, הותיקים והנאמנים. ויהיו שושבינים הברווזים, היונים, התרנגולים 

זה הקטן בסיסמה:  -וכל עדתם. יעבור במפקד כל המשק החקלאי שלנו. מפקד משקנו החקלאי 
 וכה לחי"! דול יהיה!ג

 מתתיהו
 הביא לדפוס: נדב אבירם

 
 צילום: אמנון זלינגר        2019-חגיגת שבועות תשע"ט
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לקראת חג הביכורים באו אורחים רבים שהתחילו להגיע כבר בערב שבת. צביקה 

אמא, ראי, עוד קיבוץ טובוס העיר: "ואסף, שראה את האורחים הרבים היורדים מהא
 "...כאן

 (11.6.54עלון הקיבוץ תוך מ)
 

 
 

 
 
 
 
 

 

 

ברכות חמות לחברינו 
החדשים טל שקד 

 .ואבישי רטנר
המשיכו והוסיפו 
לתרום לקהילה 

 שוב.יבוץ ובייבק

להיאלי שינדלר שהגיעה 

 ,למצוות

פרשי כנפיים לקראת 

 .ותהתחלות חדש

מעין  –מזל טוב לך, להורים 

י ולכל 'לסבתא ז'וז, ומעין

 המשפחה.

 דרך צלחה והרבה נחת.

 



3 
 
 

 
 2019סיכום כספי שנת 

  חשבדבר ה
 :מספר נקודות מרכזיות לסיכום השנהלהלן  ,נראית כעבר רחוק טרום משבר הקורונה 2019למרות ששנת 

, 6%-בכ 2018הסתיימה ביתרה חיובית אך בפחות משנת  2019שנת  –בוץ( י)עסקי הק אחזקות כפר מנחם .1
שלושה יוצגו -המתכת ומצבר קמה.  בעוד כחודשייםבעיקר בשל ירידה ברווחיות הרפת וירידה בהעברות מ
ולאחר אישורם יתקיים דיון והחלטות על חלוקת  ,בוץיהדוחות הכספיים של אחזקות כפר מנחם באסיפת הק

 הרווח על פי האסטרטגיה הפיננסית.
הסתיים ביתרה חיובית לאחר השקעות.  יש לציין את הניהול  2019תקציב הקהילה לשנת  –קהילת כפר מנחם  .2

נית ויש כוהטוב של פעילויות הקהילה שמרביתן עמדו בתקציב השנתי.  יש מספר מועט של ענפים שחרגו מהת
 .2020הדבר נעשה במהלך שנת התקציב  .להבין מדוע ולפעול בהתאם

ווי יבתי השקעות ובל 3יים שמנוהלים באמצעות לכפר מנחם השקעות ופיקדונות כספ –מצב הנכסים הכספיים  .3
בוץ הרוויח יהסתיימה טוב ותיק ההשקעות של הק 2019של הנהלה כלכלית שאישרה מדיניות השקעות. שנת 

 5%-מובן שמאז משבר הקורונה תיק ההשקעות של כפר מנחם נפגע בסדר גודל של כבשנה זו.   10%כמעט 
 מתחילת השנה.

כמובן מטפלים כל הזמן . דיון בהנהלותלשיגיע לדיווח ו ,2020ראשון של הרבעון הסיכום בימים אלו אנו עוסקים ב
די )ההשלכות הכלכליות בטווח הקצר לא ה על כלכלת כפר מנחם הן בשלב המיבהשלכות של משבר הקורונ

הנתונים  מהותיות לאחזקות ולקהילה( והן להשלכות אפשריות בעתיד שלגביהן אנו עם היד על הדופק ובודקים את
 כל הזמן.

 שנדע ימים טובים
 חשב הקבוץ –יעד ביטנר 

 
 דבר מרכז המשק

 התקיימו בדרך כלל  לפי התוכנית: 2019-ביצועי המשק ב
 משתכננו המזון לפרות היה הרבה יותר יקרולתוכנית, כי  2018 -ביצועי הרפת היו חלשים יחסית ל. 
  .רווח.₪ מיליון  11- כ צבר קמה סיימו לפי התוכנית 
 יה.יסיימנו את הגשת התב"ע לחווה הסולרית ואנו פועלים כרגע לקבל היתר בנ 
  לא קלה.במתכת הייתה שנה 
 .כל שטחי הנדל"ן מושכרים לפי התוכנית 

 אפילו גבוה מהתוכנית. עוד לא סגרנו מאזן.₪ מיליון  6.5הרווחים היו 
 

 
  

  

 זלינגרצילומים: אמנון  חיפוי מטע הבננות
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 מתכון לעוגת גבינה משובחת בלי תחתית
 מעלות. 160( לחמם את התנור לחום של26)לתבנית 

 
 מרים:וח

 גרם גבינה לבנה.  750 
 ( cc 200גביע שמנת חמוצה ) 1
 כוס סוכר 1

 שתי כפות גדושות קורנפלור, או קמח אחר
 בצים 5

 גרד לימון )אפשר(
 אופן ההכנה

 לצקת לתבנית. , לא במיקסר,במטרפה לערבב את הכל רצוי 
 לאפות בתנור שחומם מראש כשעה, עד שמרגישים שהגבינה יציבה.

דקות )אפשר גם ליותר זמן(. להוציא את העוגה  30 -לכבות את התנור ולהשאיר את העוגה בתנור כ
 מהתנור.

 מעלות 140 -לחמם את התנור שוב ל
 גביעי שמנת חמוצה 2
 כפות סוכר 2

 ולמרוח על העוגה.לערבב 
 דקות עד שהשמנת מתייצבת. 10-להכניס את העוגה לתנור לכ 

 או פרי אחר. אפשר לקשט בפרוסות  קיווי, תות
                                                                                      

 בהצלחה
 אפתה והמליצה נירה שויאר 

 

 

 

 

 

 

 
 רצילום: דוד פרלמוט
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   7.4.2020 –פרוטוקול מזכירות 
7/2020 

ירט, יגאל קליין, עידן קריסטל, מתן זאבי רוזנר, מעיין שינדלר, וידי שקד,  דני אלב :נוכחים
 לפידות, תמיר סלע

  zoomבאמצעות אפליקציית 
 

 :על סדר היום
 דיווחים .א
   1.4.20 –אישור פרוטוקול  .ב
 בחירת יו"ר מינהלת תקשורת .ג

 
 דיווחים: .א

 קליטה :   .1
 לטה בעת הזו בעניין הזכאות בדירתלחברי המזכירות הועברה בקשה ממשפחת גרשוביץ לקיים דיון ולקבל הח

בעקבות , כפי שוועדת קליטה החליטה. 2021האחות המיועדת לשיוך בין בן סעידי לבין יואב גרשוביץ ולא באפריל 
 פנייתה של המשפחה ותהיות שעלו בנוגע להחלטה זו ביקשה המזכירות לקיים דיון  משותף עם ועדת קליטה. 

 :1.4.20 –אישור פרוטוקול  .ב
 אושר הפרוטוקול.

 :בחירת יו"ר מינהלת תקשורת .ג
 

המינהלת הרכב  החליטה על הגדרת תפקידי מינהלת התקשורת וגם הרכבה. 11.3.20המזכירות בישיבתה בתאריך 
 כלל יו"ר שהוא חבר מזכירות.  מתן לפידות מציע את עצמו לשמש כיו"ר המינהלת.

 דיון :
 חשמל ומים. –עלתה הצעה להרחיב את הגדרת תפקידי המינהלת לכלל התשתיות הזורמות 

 :         הוחלט
 לבחור במתן לפידות ליו"ר המינהלת. .1
 הזורמות.לקיים דיון בהרחבת הגדרת התפקיד לכלל התשתיות  .2
 

                                                                                                                                                     

   19.4.2020 –פרוטוקול ישיבה משותפת מזכירות וועדת קליטה 
8/2020 

מתן לפידות, תמיר , מעיין שינדלר, וידי שקד,  דני אלבירט, יגאל קליין, עידן קריסטל, עמית ארגוב, זאבי רוזנר  :נוכחים
 חברי וועדת קליטה, סלע

  zoomבאמצעות אפליקציית 
 

 :על סדר היום
כיוון שאין החלטה אלא דחייה בלבד,  את ההחלטה על שיוך דירת האחות. 2021עדת קליטה לדחות לאפריל החלטת ו .1

עדת החלטת ו את  האם מקבלים לא התקבלה בוועדת קליטה( אלאיוך עצמה )עדיין רות לא תדון בהחלטת השהמזכי
 או להחזיר את הנושא לוועדת קליטה על מנת לקבל החלטה כעת. 2021לאפריל  הדיון קליטה לדחות את

 סדר היום מבוסס על בקשתו של יואב גרשוביץ לדון כעת.



6 
 
 

את ההחלטה  2021לאפריל  מניעים להחלטת ועדת קליטה לדחותקליטה הסבירה את העדת רכזת ו אורית זלינגר
 למי תהיה הזכאות לשייך את דירת האחות.

 
 :דיון

רצוי לקבל  פשרות לכניסתם של בן ודנה סעידי כברי רשות בדירה.ההסבר שניתן מלמד שההחלטה כעת לא פוגעת בא
א בחירת ויכולים לקבל החלטות על המשך דרכם בנוש מצבם אתהחלטה בעת הזו בדבר השיוך, כך שהצדדים יודעים 

 לקבלת ההחלטה. מגרשים, ולא להמתין כשנה
 
 :וחלטה
 המזכירות פונה לוועדת קליטה לקבל החלטה כעת בעניין הזכאות לשיוך. .1
ועל פי תהליך הקליטה הנהוג  ההחלטה תחייב את הצד הזוכה להתחיל בהליך קליטה ולסיימו תוך זמן סביר, .2

 קיבוץ.ב
 :  זאבי רוזנרשםר                                                                                                     

                                                                                                                                                     

 
 

 13.5.2020 –פרוטוקול ועדת קליטה 
5/2020 

סעידי, טלי שור,  רונן אבנר דביר, נועה גולדברג לוינהיים, דקלה אפרתי חומסקי, נוכחים:
  מעיין צאוזמר שינדלר, בועז קפלן, אורית זלינגר

 אסתר ברוידא, זאבי רוזנר חסרים:
 .zoomהפגישה נערכה באמצעות תוכנת 

 

 על סדר היום:
 עדכונים .1
 קביעת תאריכי יעד למשפחות בתהליך .2
 דיון -תהליך הקליטה  .3

 
 עדכונים: .1
 אופיר ואורלי בהר .א

. עומדים לרכוש דירת יורשים ונמצאים בשלבים 2018שנפתחה באוגוסט תושבים שנרשמו לקליטה בקבוצה 
 הסופיים של תהליך הקליטה. כאשר ייחתם הסכם יוזמנו לוועדה.

 נועה אבירם ויפתח רוסק .ב
נועה, בת קיבוץ, ויפתח בן זוגה עומדים לרכוש דירת יורשים. עברו את תהליך הקליטה ונמצאים לפני סגירת חוזה 

 לוועדה בפגישה הבאה.רכישה. יוזמנו 
כרגע גרים בירושלים ומתכננים לשפץ את הדירה ולאחר מכן לעבור לגור בקיבוץ. לאחר הקבלה לחברות ועד 
המעבר לדירה תוכל המשפחה לצאת לחופש מהקיבוץ. בוועדה עלה הנושא של חשיבות המגורים בקיבוץ לאחר 

 הקבלה לחברות ובמהלך השיפוץ.
 וחח עם נועה ויפתח כדי להבין מה ההעדפות שלהם.נציגות מהוועדה תש הוחלט:
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בנוסף ובלי קשר לנועה ויפתח תוגש פנייה למזכירות למתן עדיפות למגורים בדירות קהילה המיועדות לשכירות, לבנים 

 הנמצאים בתהליך קליטה או שכבר נקלטו לחברות ועדיין משפצים או בונים. 
 
 קביעת תאריכי יעד למשפחות בתהליך: .2

 נכון להיום משפחות שנמצאות בשלבים שונים של תהליך הקליטה: ישנן
 משפחות שבחרו מגרשים והמגרשים שלהם ניתנים לבנייה מיידית. -
 משפחות שבחרו מגרשים אך הבנייה מותנית באישור רמ"י. -
 משפחות המתגוררות בדירות קהילה המיועדות לשיוך. -
 התקדמו בתהליך או ברכישת דירה.ועדיין לא  2018תושבים שנרשמו לקליטה באוגוסט  -

 
 דיון: 

 רגע, ולכן עליה לדחוף את המשפחותועדת קליטה מצד אחד מעוניינת בקידום הקליטה באפשרויות הניתנות כ
 להתקדמות, עם זאת, הוועדה מבינה את הקשיים העומדים כרגע ובכלל בפני המשפחות ולא רוצה ללחוץ מעבר לנדרש.

 
 הוחלט:

ייפגשו או ישוחחו עם המשפחות כדי לברר היכן הדברים עומדים ואיך אפשר לסייע בתהליכים השונים. נציגים מהוועדה 
 באחריות אורית לקבוע את הפגישות ולשוחח עם המשפחות.

 
 תהליך הקליטה: .3

תהליך הקליטה מובנה ומסודר. הפונים לקליטה מקבלים מסמך שבו מפורטים השלבים השונים שעליהם לבצע. במהלך 
 התהליך נשמר קשר עם הנקלטים בהתאם להתקדמות.

 
 דיון:

תהליך הקליטה צריך לשקף ראייה רחבה של הנושא, כולל ליווי של המשפחות עד להצבעה בקלפי וכן לאחר הקבלה 
לחברות. עלה צורך אצל חלק מהחברים לקבוע לוחות זמנים לכל שלב, אך עם זאת ברור גם שבשל חוסר הוודאות קשה 

ועמדים תאריכי יעד כאשר אין מטרה מוגדרת לשיוך. כמו כן עלה נושא המפגש של המועמדים עם הוועדה לדרוש מהמ
 והצורך לשמור על קשר הדוק יותר בשלבים שונים של התהליך, כולל בתקופה הראשונית שלאחר הקבלה לחברות.  

 
 הוחלט:

 רקטי על כל שלביו.הוועדה תבנה מתווה לקליטה הכולל גם את הפן החברתי וגם את הפן הפ
לוחות הזמנים של השלבים השונים הם בגדר המלצה או במקרה שייווצר מצב שבו יש לקדם קבוצה גדולה לקליטה 
)למשל כאשר תתאפשר בנייה בקבוצה גדולה של מגרשים(. הוועדה תכין מבנה מסודר לפגישות של הוועדה עם 

 המועמדים ועל פיו יתנהלו המפגשים הללו.
 בשימור הקשר עימם לאורך תהליך הקליטההנגשת התהליך לפונים ולמועמדים, ות תדון הוועדה בבפגישות הבא

 ולאחריו.
 רשמה: אורית זלינגר                  
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 התחדשות בחצר הקיבוצית –כפר מנחם 
 

לכפר מנחם, יום ההולדת  80חידוש הנראות של תחנת האוטובוס הוא חלק מפרויקט שהחל עם יום ההולדת 
 ה שמתרחש בה מונעת מתפיסה האומרת:החצר הקיבוצית ומ נותרה החצר הקיבוצית.ובו הסתיימו סבי והחגיגה

 הציבורית היא חלק שמירה על סביבת חיים מטופחת ואסתטית הנותנת את הדעת למתרחש בחצר הקיבוצית"
  ישוב".ימהווית החיים של התושבים ב

לחוות ולאהוב את היש בחצר הקיבוצית. במסגרת אמצעים שיאפשרו לנו אנשי הקהילה ו חשוב למצוא  דרכים
לאחר קבלת  .קת בחידוש הנראות בחצר הקיבוציתהזאת הוגשה לוועדת תכנון בקשה מגובה בהצעה העוס

  .ךהאישור לעבודה יצאנו לדר
הדמויות המסורתיות  .רומבקה 'ראת מגזרות הנייר של נחקבדמויות בהש על קירות הבטון הצבועים נעזרנו

ה את הקירות האפורים בתוספת נגיעות של צבע. המחשבה המוביל ותה מעטר'והמוכרות בהשראתו של נחק
בצומת הכניסה מעין משולש שמורכב ממיני חומה ומגדל, תחנת  מבחינת הנראות הסביבתית הייתה ליצור

אמור לתת תחושה של  כל זה .ומבנה הסילו 2020-אוטובוס עם דמויות בהשראת המגזרות של נחקה שהותאמו ל
  י גם את העבר שבזכותו היא  קיימת. מביאה לידי ביטוהחצר קיבוצית 

 ואני.ארבר סופי אפרת פרנקל,  ניזון מהתנדבות לקחו חלק בפרויקט:הצריך עלויות כספיות הוא  לא הפרויקט
כבוגרים להבין שהנראות האסתטית  מטרתם של מיזמים כאלה ואחרים היא להביא את אנשי הישוב צעירים

 פיעים על איכות חיי הקהילה שלנו.בסביבת החיים שלנו יש לה משמעות והיא אחד מהגורמים המש
 איריס  אקוקה

 
 

  
 
 
 
 

 צילומים: יגאל קליין
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 שגרת קורונה
החולים  מספרי החולים, מספר אפריל המדינה הייתה נתונה בגל הראשון של מגפת הקורונה.ודשים מרץ ובח

, סגירת בתי כדי למנוע את ההדבקה ננקטו אמצעים דרסטיים כמו סגירת נמלים הקשים והנפטרים עלה בהדרגה.
הפסקת המסחר והתיירות )חוץ ופנים(, הפסקה מוחלטת של פעילות פנאי ותרבות,  ,הספר, מקומות העבודה

 נה ומקרים קשים( ואף סגר מוחלט בימיצמצום ניכר של התחבורה הציבורית ושירותי הבריאות )למעט חולי קורו
 וו להסתגר בביתם ונאסר עליהם להיפגש עם בני משפחה.טצהשנים  65החגים. מבוגרים מעל 

גם בתי הספר פיתחו את  .כתגובה התפתחה העבודה מהבית, וישיבות נערכו באמצעות תוכנת זום )ואחרות(
מים שונים התגייסו יחד עם אזרחים רבים לטובת ואנשי מקצוע מתחו םמידה מרחוק. צוותי הרפואה, מדעניהל

 המאמץ  והיו גילויי סולידריות רבים בצד אזרחים שנקלעו למצבי הישרדות.
 גם משרדי הממשלה נרתמו לסייע משרד האוצר, הכלכלה, החינוך והמשפטים )הפעיל תקנות לשעת חרום(.

החל ממאי צומצמו ההגבלות  שננקטו.במקביל, התפתחו משבר כלכלי, כיסי מצוקה ומחאה כנגד האמצעים 
 והמדינה והמשק שבים בהדרגה לפעילות תקינה.

ישוב נערכה התארגנות מהירה ומקיפה בכל תחומי החיים החל מסיוע לעובדים שפרנסתם יבוץ והיבקהילת הק
הנוער שלא למד התגייס לעבודה במפעל נפגעה ועד דאגה למשלוחים ותשורות לתושבים הספונים בביתם. 

 ובכל בו. המתכת )במקום הפנסיונרים(
ישוב. יבוץ והיותודתם והשתאותם מהדהדת ברחבי הק ,צרכיהם של בני הגיל השלישי מקום של כבוד ניתן לסיפוק

 צהריים של הוקרה והצדעה של בני הגיל השלישי למתנדבים. אחר 4.6  'נוסף לסרטון בווטסאפ יתקיים ביום ה
 ופן מסודר ומרבית החברים נהנו.מוסדות הקהילה המשיכו לתפקד בא

חברים )בגיל העבודה ופנסיונרים( חוזרים  בוץ בהדרגה לתפקוד שגרתי בתנאי קורונה.יבימים אלה חוזר הק
ל בכ .מנות לחברים שאוספים אותם מהרמפהבמטבח מכינים ואורזים ארוחות מוז לעבודה באופן אישי והדרגתי.

כות וצמצום על קיום הוראות משרד הבריאות )מדידת חום, עטית מסהקונים מצווים  –בו מתקיימת שגרה חדשה 
 ומתבצעים משלוחים למזמינים. התקהלות( לפני הכניסה

דני אלבירט רואה יותר חברים )תוך תיאום עם הדס שאשא( וחברים החלו  ר"לשגרה. דבמרפאה חוזרים לאט לאט 
 .לצאת לבדיקות ולרכישת תרופות

 .ילדים, לגנים ולבתי הספרהילדים והנוער חזרו לבתי ה
 נעשתה ישירות בקלפי. חדשים בתנאי איסור התכנסויות לא מתקיימות שיחות קבוץ וקבלת חברים

 התפשטות נגיף הקורונה מאחורינו. הגל הראשון של
 הנגיף עוד כאןנראה כי  אנו צפויים לתקופה ארכה של חוסר ודאות בנושאים הבריאותיים, הכלכליים והחברתיים. 

, ריחוק ות, מדידת חום, שמירה על היגיינהת מסכיעט -ולא ידוע לכמה זמן, ואנו מצווים לנקוט אמצעי זהירות 
 חברתי ומניעת התקהלויות.

עניים חדשים, שיעורי האבטלה עלו וגם היקפי האלימות והפשיעה, מה שמצריך  אות ההגבלות והסגרים הולידהמצי
 וחה והשקעות ניכרות בהבטחת פיצוי  ותגמול הולם לעסקים הקורסים. הגדלה ניכרת של תקציבי הבריאות והרו

 תנו גם הלמידה מרחוק, פגישות עבודה בזום ועבודה מהבית.ינראה שיישארו א
חברים מדווחים על העשרה ניכרת של חייהם בעזרת האמצעים הטכנולוגיים וברור כי הם אפשרו את תפקודה 

 התקין של הקהילה במשבר עד כה.
רחשו במדינה לטווח דרך יושפעו חיינו בקיבוץ מהתהליכים והמהלכים הכלכליים והחברתיים שית וברור באיזלא 

לא מהותיות לאחזקות ולקהילה וכי כל העת  ההשלכות הכלכליות בטווח קצר כי יעד ביטנר מדווח בינוני וארוך.
 נבדקות ההשלכות לטווח ארוך יותר. 

 .ם ולא ברור מה תהינה ההשלכות לכךת עוברים ימים קשיכי על מפעל המתכ דווחמגלעד ילון 
 בוץ( ויציבות הכנסתם  לאורך זמן.ית )מחוץ לק"לא ברור מצבם של חברים שהוצאו לחל

השלכות על תקציבי  ונראה כי תהיינה לכך (8למועצה יקוצצו )אנחנו בעשירון  שתקציבי הממשלה קרוב לוודאי
 .לא מדברים בשלב זה( שוב והקיבוץ )על מיסוי אחר ונוסףיהי

נקווה כי חוסן זה יעמוד לה גם בעתיד, אם  .הילה הוכיחה את חוסנה ובנתה אותו בשלושת החודשים שחלפוהק
 נדרש.

 ,בתקווה לימים שקטים בריאים וטובים                                                                        
 יהודית אפרתי                                                                                    
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 להיאבק על זכותם של חברי קיבוציםץ( ממשיכים "קכל הת")מזניר מאיר ץ הדתי( וובי)מז"כל הקאמיתי פורת 

פשר שפרנסתם נפגעה עקב הקורונה לקבל מענק מהמדינה. אנשי האוצר טענו )בכתב ובעל פה(, כי החוק לא מא
לתת דמי אבטלה לחברי קיבוצים. אמיתי פורת וניר מאיר טוענים )בכתב ובעל פה( כי זכויות קבוצות רבות 

 באוכלוסייה הוסדרו במהירות במסגרת תקנות שעת חרום ומקווים שכך ייעשה גם בהתייחס לחברי קיבוצים.
 .נקווה שהמאבק יצליח

 
 תודה על כל מה שעשיתם...

 ועד היום. 1939הגדולה של כפר מנחם מאז היווסדו בשנת זו הייתה שעתו 
 שחוצה גילים ושהיו שותפים בהן רבים כל כך. תודה על העשייה וההתנדבות

את כולם אפיין הרצון לעזור, לשמח ולהקל. החל מילדי בר המצווה עם העציצים הפורחים שהביאו לזקנים ועד 
 אנשי המטבח והכל בו וצוות הקורונה,לאחרון המתנדבים שהיו רבים מספור ובראש הרשימה כמובן מאליו 

 שהפליאו ביצירתיות, בחריצות ובמסירות שלהם.
ומגוונות לעזור ולהקל, כמו אנשי המכבסה, אנשי החלוקה,  כים רבותצאו דר, שמותודה לעוד מתנדבים רבים

 העזרה בדברים טכניים ואחרים ואלה שתפקידם לדאוג למבוגרים ולמוגבלים.
 תודה אין סופית  על

 החיוך, –מאור הפנים 
 החריצות,
 הדאגה ,

 וההתגייסות,
 הסבלנות, 

 האכפתיות,
 רוחב הלב,

 ומעניקים תחושת ביטחון שאין חשובה ממנה.כל אלה ועוד מרגשים 
 נירה שויאר                                                                      

 

 

נעים וטוב  לבני ובנות המצווה החביבים תודה על הפרחים שהבאתם לנו בערב שבת. זה

 לדעת שחושבים עלינו.

 לורה מיינצר                                            

 תגובה לדבריה של מירי שרון בעלון הקודם:
 הערות לדבריה של מירי: 3 יש לי

 זה אסור ומסוכן. .נקבע כי אין לשחק ולבלות במקום בו נמצאים גרעיני הכותנה .1
מטר בין אנשים. כל מי שמגיע לגרעיני הכותנה  2החוק בישראל מחייב לעטות מסכות ולשמור מרחק של  .2

 .)כולל משפחתה של מירי( לא מקפידים על קיום החוקים המיוחדים לתקופת הקורונה
בלילה וזכותי  2.00 -ב או כשעובדים בדרך, אבל אני קם לעבודה י אומר כלום כשעוברת מכונית בדרךאיננ .3

משפחות  5-6לו מישהו צועק בתוך ביתי. לפעמים יש שם יכא כשצועקים במתקן הכותנה, זה  נשמעלנוח. 
 עם ילדים.

  בורסטי. אברהם זכותי ליהנות מאיכות חיים   

 ולכל המשפחה להילה אלמן
 תנחומים במות האב

 יגאל סגל
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 מבנה ארגוני
 בהמשך לישיבה משותפת של הנהלה עסקית והמזכירות להלן סיכום הישיבה:

 
מול המצב הקיים בפועל, והוצגו גם המטרות שהיו אז  2012הוצגו ההחלטות בעניין המבנה הניהולי משנת  .1

 ברקע.
מתבצעת בהתאם להחלטות באופן די מסודר ודי טוב ומוסכם   שהמטרות שהיו אז הפעילות השוטפת                   .2

 ברקע עדיין רלוונטיות.
חברתית ועסקית, הוא המבנה הנכון  –ישנה  הסכמה רחבה, לפיה המבנה לפיו עובדים, של שתי הנהלות                    .3

  והמתאים לכפר מנחם גם כיום. 
, כך שני יו"רים שוניםדול של המשתתפים בדעה ברורה לפיה מאחר ויש שתי הנהלות, עדיף שיכהנו רוב ג                   .4

שבראש כל הנהלה יעמוד יו"ר מתאים. זאת, תוך עדיפות לכך שלפחות יו"ר מתאים אחד יהיה חבר 
 הקיבוץ. 

קיבוץ, הוצג גם חשש  ממשי מחוסר יכולת יחד עם זאת, אל מול הרצון כי לפחות אחד מהיו"רים יהיה חבר                    .5
אין לאתר יו"רים מתאימים מבין חברי הקיבוץ, והובעה דעה כי נוכח אפשרות של שני יו"רים חיצוניים, 

לשלול אפשרות של מינוי אדם חיצוני אחד שימצא מתאים, גם כיו"ר המזכירות וגם כיו"ר ההנהלה 
 . העסקית

קיד ודרישות התאמה לגבי יו"ר הנהלה עסקית, שחודדה ותוקפה לאחרונה, יש לחדד לצד הגדרת תפ                   .6
ולתקף את הגדרת תפקיד ודרישות התאמה לגבי יו"ר מזכירות, ואז לבחון שוב אפשרות איתור חברים 

 מתאימים להגדרות, ואם לא ימצאו כאלה בתוך כשלושה חודשים, לפנות לחיפוש חיצוני/ים.
 

 26.4.2020פרוטוקול מזכירות 
 
 פרסום מכרז ליו"ר קהילה: –מבנה ארגוני  .א

 פורסם בעלון סיכום הדיון בנושא המבנה הארגוני. 2020בפברואר 
קבעה המזכירות סדר יום לשיחת קיבוץ ואחד הסעיפים היה קבלת החלטה בנושא המבנה  26.2 ךבתארי

הנהלה עסקית ומזכירות. מגפת הקורונה לא אפשרה ואינה  –הארגוני כפי שסוכם בישיבה המשותפת 
מאפשרת בזמן הקרוב לכנס את שיחת הקיבוץ, ויש צורך לקבל החלטה שתאפשר בחירת יו"ר קהילה שאינו 

 ויש מזה שנה וארבעה חודשים. ישנן כמה דרכים שיאפשרו קידום קבלת ההחלטה בעניין המבנה הארגוני:מא
 פרסום באתר / מיילים את ההחלטה ולאפשר קבלת תגובות. .1
 פרסום באתר / מיילים ובמקביל הוצאת מכרז ליו"ר קהילה. .2
 דיון:

 ותו רבה.הוסבר שיש צורך לאייש את התפקיד כי במבנה הניהולי הקיים חשיב
 הוחלט:

 ולאחר כשבועיים להוציא מכרז לתפקיד.לפרסם באתר/מייל את ההחלטה שהתקבלה בישיבה המשותפת 
 

 
 
 

 מ"מ גשם. 7.1 –ירד המלקוש  5.5-ב
 מ"מ גשם. 675בחורף תש"ף ירדו 
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 דב קפלן 23.8.1942-4.6.1943

 היינה אפשטיין 1885-24.6.1951
 ארנסט פש 21.6.1880-19.6.1952

 מרים פש 17.11.1891-21.6.1952
 יוחנן בן חורין 4.10.1945-6.6.1967

 עמרם בן חורין 9.4.1939-6.6.1967
 מקס זיביטובסקי 25.4.1887-5.6.1974

 הלל ברוידא 6.12.1919-27.6.1979
 אנה לבושין 15.8.1901-22.6.1980

 מיפה )שולמית( אבני 15.6.1913-2.6.1984
 חיים בלכר 3.1.1911-26.6.1986

 קיילה בן אריה 15.10.1912-8.6.1987
 נורית שטרסבורגר 10.5.1919-24.6.1987
 חנה גולדברג 20.3.1910-29.6.1988

 אברהם גרינבוים 21.7.1904-3.6.1996
 יבל דיין 4.12.1937-3.6.1996
 שרה גולדנברג )דולסקי( 24.4.1914-7.6.1997
 איץ )יצחק( פרנקל 27.6.1917-5.6.1999

 יהודה בן חורין 31.1.1914-29.6.1999
 רשקה מודעי 11.12.1913-4.6.2002

 מיירים ברעם 3.3.1911-25.6.2003
 פרדקה וילין 8.1.1912-27.6.2004

 אנה זמרני 14.3.1914-25.6.2010
 אלזה זלינגר 27.8.1912-1.6.2010

 17.6.1920-9.6.2016                             שולמית לפידות                                     
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